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PRoroKóz wn 42/04
Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJA{EJ

W DNIU 27 puádzierniku 2004 roku.

Kornisja Rewizyjna rozpoczgla posiedzenie o godzinie 15.00 w skladzie
wg listy obecnoSci stanowi4cej zaLqcznlk do niniejszego protokolu, wg
nastgpuj 4cego porz4dku:

1. Analiza materialów na sesjp.
2. Sprawv rózne.

Na wstppie Przewodnicz1cy przywital wszystkich radnych, oraz przybylych na
posiedzenie: Burmistrza J. Woániaka, p. Skarbnik B. Ciepluch" oraz p. Sekretarz
R. Kawiorsk4.

Ad. l
Korzystaj4c z obecnoSci p. Skarbnik Przewodnicz4cy postanowll rozpocz4ó od
analizy poz. 11 (InformacJa z wykonania budzetu miasta i gminy Jpdrzejów zaI
póhocze 2004 roku), poz. 12 (Uchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i
gminy na 2004 rok) oraz poz. 14( Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Nr
Il7l02 zmienionej uchwal4 NrXIV/155/03 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie w
sprawie ustalenia warunków pracy i placy Bunnistrza Miasta Jpdrzejowa oÍaz
upowaZnienia Przewodniczqcego Rady Miejskiej w Jpdrzejowie do
dokonywania czynnoÉci w sprawach z zal<resu prawa pracy wobec burrnistrza).

P. Skarbnik poinformowala zebranych, 2e opinia RIO na temat wykonania
budZetu jest pozytywna. Dodata, 2e z tego, ca teraz widaó nie wystarczy
Srodków na oSwietlenie, gmina odnotowr¡e maly udzial w podatku
dochodowyrn od osób fizycznych. NastEpnie p. Skarbnik zreferowala sytuacjp w
finansach za 9 miesigcy. Szczególnie zaznaczyLa, 2e planowane dochody
ogólem to 37 mln, wykonanie 29 mln co stanowi78,9 %(3%ponad), nastgpnie
dochody wlasne- 73% (brakuje 2% czyli ok. 350 tyS zl). Poza tym
zasugerowala, aby na listopadowej sesji zwigkszyó Srodki na program
profilaktyki antyalkoholowej, gdyz wplywy z udzielania koncesji na alkohol to
365 tys zl i nalelaloby dobrze wykorzystac te pieniqdze. Poinformowala tak2e,
2e wydatki biez4ce ksztattuj4 sig proporcjonalnie do czasu, wydatki
inwestycyjne s4 realizowane. Przypomniala o zaci4gniptych kredytach i
po2yczkach(rn.in. na zakup wagi w Potoku). Odnotowano 3 rnln zl splat rat
kredyów i po?yczek. Poinfbrmowala, 2e Gmina ulokowala 800 tyí zl na 6 o/o-

ow4lokatg.
Burmistrz udzielil zebranym informacji dotycz4cych inwestycji: ul. Spokojna i
ul. Cicha sE na ukoúczeniu; chodnik na Piaskach po przetargu i bpdzie robiony.



Do zrobieniatakie ul. Sienkiewicza i ul. Przemyslowa. Poinformowal tak2e,2e
uniewaZniony zostal przetarg na budowg Kolektora C, gdy| najnizsza oferta
wynosila 1 750 fyí zl, czyli dwukrotnie wipcej niz bylo zamierzane. Poza tym
na etapie projektowania budowa budynku komunalnego, ogloszony przetarg na
wodoci4g w Wolicy.
Radny S. Baraúski mial pytanie dotycz4ce zmran w budZecie, czy ZWiK
przedstawil pismo o zwolnienie z podatku. P. Skarbnik wyjaSnila, 2e ZWiK
zalega z podatkiem, ale w tym przypadku chodzi o zwolnienie z oplaty z czqíci
zysktr. Jest to zwiEzane z tym, 2e na dzien dzisiejszy, po ztnianie przepisów,
gdzie amorlyzacja stanowi dla nich koszt wplata taka nie jest rnozliwa, gdyz nie
generuj4 oni zysku.
Radny K. Chalupka zapytal, czy ZWIK zaplacll coS z zysku za 2003 rok. P.
Skarbnik przyznala" 2e nie.

Kornisja stawia wniosek :

WNIOSEK I
,, úl¡nioskuiemv o wvegzekwowunie 50%o z zvsku ZWLK z roka 2003 z.eodnie z
w c ze Sniei s zv mi de klur ac i umi kier ow niku "

za- 4 przeciw-0 wstrzym.- I

Wniosek zostal przeglosowany

Komisja wigcej uwag nie wniosla

Radny S. Baraúski rnial pytanie odnoénie p. 14 porzqdku obrad sesji. P.
Skarbnik wyjaénila, ze Burrnistrz na podstawie wyborów ma 13-tke, 2a2004 r
przyslugiwalo 50o/a, zarok2005 juz nie przyshuguje.
WyjaSnila, 2e chodzi o wlqczenie likwidowanej ,,13- tki" do pensji burmistrza.
Dodala, 2e w Funduszu Plac kwota ta byla zaplanowana i w perspektyrvie
rocznej nic sig nie zmieni. Powiedziala teL. ,, Radni wykazecie dobr4 wolg, jeÉli
nie trmniej szycie wynagrodzenia Burmistrza"
Przewodniczqcy wnioskowal, aby kazdy radny przemySlal ten projekt i
indywidualnie sip do niego ustosunkowal na sesji. Kornisja jednogloSnie poparla
wniosek Przewodnicz4cego.

Komisja wipcej uwag nie wniosla

Na posiedzenie Komisji Rewizyjnej przybyl PrzewodniczEcy Grupy
Wolontariackiej rngr Andrzej Zimoch.

Powiedzial,2e powód jego wizyty dotyczy pk. 18 porz4dku obrad sesji, w
którym ma byó podjpta ..Uchwala w sprawie uchwalenia rocznego Programu



Wspólpracy Gminy JEdrzejów z organizacjami pozarz4dowymi, osobarni
prawnymi i jednostkami organizacyjnymi...", w tej uchwale jest ZatEcznlk
nazwany,, Rocznym programem wspólpracy...".
Prosil o zwrócenie uwagi na $ 4, gdzie w pk. 1 mówi sig ,, Obszar Wspólpracy
Grniny Jgdrzejów z organrzacjarni obejmuje sferg zadai publicznych, o kt.
rnowa w art. 4 ust. I ustawy", i tam wymienione jest 24 przedmioty, które
zalicza ustawa do sfbry zadaí publicznych.Iteraz nagle mamy p. 2 kt. btzmi

,,Wspierana bgdzie realizacja zadan..."- skoro wspólpraca obejmuje 24
przedrnioty, to czemu mamy teraz ograniczenie do 7 obszarów? A w zwi4zku z
tym, 2e to ograniczenie istnieje, to Grupa, której Pan jest przedstawicielern
pragnglaby, aby zakres jej dzialalnoSci zostal dopisany, poniewaZ konkretne
okreélenie podmiotów wspieranych ogranicza mo2liwoSó dzialanta innym
podmiotom. Pan mySlal, 2e wspierana bgdzie realizacja zadafi Gminy okre5lona

,, Ustaw4 o samorzqdzie gminnym" (która posluguje siQ 2I
dzialaniami)dlaczego jest np. pomoc spoleczna, a nie np. polnoc z zakesu
profilaktyki rodzinnej. Po analizie z róznymi osobami zaanga2owanymi w
tworzenie tej uchwaly, Pan wnioskuje, aby ten punkt (2) w ogóle wyeli.minowaó,
jako bpd4cy powtórzeniem i nawi4zaniem do tego, co zawarte w p. 1 a
wprowadzajqcym niepotrzebne rozgraniczenie. Wtedy wniosek Grupy bpdzie
bezprzedmiotowy.

Dodal takhe, 2e na temat ,,wspierania" jest mowa w $ 5 p. I b) a przecie2

,,wspieranie" jest form4 ,, wspólpracy"'. Prosi o wycofanie p. 2 S 4, albo o
uzupelnienie (rozszerzenie) go o dwa punkty: promocja i organizacla
wolontariatt oraz dzialalnoSó gospodarcza i rozwój przedsipbiorczoSci. Pan A.
Zimoch wskazal naJeszcze dwa blgdy:

o W $ 3 p 3jest powiedziane,,zorganizacjami pozarz4dowymi", atytul
mówi ,, z organizacjami pozarzqdowymi, podmiotarni prowadz4cymi
dzialalnoéó pozytku publiczne go i stow arzy szeniarni j ednostek samorzqdu
terytorialnego", zapytal jak to naleiy rozumieó? Czy te pozostale
jednostki s4 wyl4czone spod tego punktu, bo dalej wielokrotnie mówi sip
o ., programie" i nie wiadomo, co jest przez to rozumiane

o Zauwa2yl pewne niedomówienia, w tytule jest .^.^z organizacjami
pozarz4dowymi"(wyodrgbnione) a dalej mówi siQ tylko o

,,organizacjach".

Zasugerowal, aby bylo uchwalone w takiej formie jak w powiecie:

,,Podjgcie uchwaly w sprawie uchwalenra rocznego programu wspólpracy...z
organizacjami pozarz4dowyrni oraz podrniotami prowadz4cyrni dzialalnoSó
pozytku publicznego", pozwolitoby to unikn4ó nieScisloéci ( tytul uchwaly
inny, uchwala sig Program Roczny o innym tytule, a w treSci jest mowa o
,,prograrn ie" zawieraj 4cym Jeszcze inne podmi oty)



P. Przewodniczqca poparla apel p. Zimocha, a p. Sekretarz dodala, 2e
ka2dauchwala jest konstruowana pfzez zespól ludzi, rnaj4 oni swój plan tego,
co wedlug nich powinna zawieraó taka uchwala, ale wedhrg niej priorytety s4
zamieszczone, nie wykluczaje siQ.

Radny K. Chalupka poprosil zebranych o rozwaZenie rnozliwoSci
odroczenia i przesunipcia tej uchwaly tta nastEpn4 sesjg.

Komisja stawia wniosek :

WNIOSEK II
,,úVnioskuiemv o skreílenie z oorzudku obrad sesii nroiektu uchwuh

Wni osek j ednomyÉlnie przeglosowany

Poz.6

Sprawozd anie z pracy Burmistrza migdzy sesj ami.
Komisja uwag nie wniosla

Poz I
Informacja Komendanta Powiatowego Policji o stanie bezpieczeústwa na terenie
gminy.

Komisja uwag nie wniosla
Poz 9
Inforrnacja Kornendanta Miejsko-Gminnego OSP o stanie bezpieczeústwa
poZarowego na terente glnlny.

Komisja uwag nie wniosla
Poz l0
Inforrnacja o oéwiadczeniach maj4tkowych

. Komisja uwag nie wniosla.

Poz 13
Uclrwala w sprawie zaci4gnipcia kredytu na sfinansowanie wydatków
nie znajduj4cych pokrycia w planowanych dochodach gminy.

Komisja uwag nie wniosla.

Na posiedzenie Komisji poproszono p. Naczelnika Abramowicza

Poz" 15
l-Iclrwala w sprawie wyralenia zgody na zamiang nieruchornosci komunalnej na
nieruchomoSó stanowi4c4 wlasn o Só o soby fizy cznej .

Komisja uwag nie wniosla
Poz" 16
Uchwala w sprawie nabycia nieruchomoÉci na wlasnoSó Gminy Jgdrzejów.



Komisja uwag nie wniosla
Poz 17
Uchwala w sprawie nieodplatnego nabycia na wlasnoÉó Grniny Jgdrzejów
nieruchomoSci, stanowiqcych wlasnoSó osób fizycznych, poloZonych we wsi
Lasków

Komisja uwag nie wniosla.

Poz. 19
Uchwala w sprawie uchylenia Uchwaty Nr XIX/I93104 Rady Miejskiej
w Jgdrzejowie z dnia25 marca2004 r. w sprawie okreslenia stawek oplat
za skladowanie odpadów na Skladowisku Odpadów Komunalnych w Potoku
Malym.

Burmistrz wyjaSnil, 2e od czasu istnienia wagi na wysypisku, wywoíq 20oA
tego, co dotychczas. Dodal takae, 2e jeaeli EKOM nie bgdzie sig wywiq¡ywal,
to pozbawi4 ich koncesji.

Komisja uwag nie wniosla

Na zakoúczenie Przewodnicz4cy przypomnial Burmistrzowi o chodniku w
Skroniowie.

Posiedzenie zakoúczono o godz. 16.40

Protokr¡k¡wala:
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Kurina Mackiewicz

Przew odniczqcy Komisj i llew izyj n e¡

Pawel Smorqg
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